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FIETSLEASING 
IN MERCHTEM
In maart 2020 werd de eerste Cyclobility fiets
geleaset bij de gemeente Merchtem. De start van
een succesvol fietsverhaal! De gemeente zet in op
een duurzame mobiliteit en een betere
leefomgeving. Dit onder andere aan de hand van
een fietslease project voor alle medewerkers van
de gemeente Merchtem. Zij kunnen vrijwillig een
kwalitatieve elektrische fiets leasen bij Cyclobility.
De gemeente heeft over een periode van 6 jaar
€400.000 vrijgemaakt voor dit project. Cyclobility
ging 10 maand na de kick-off van dit project even
langs bij Burgemeester Maarten Mast.

Waarom koos jouw gemeente voor fietsleasing
voor de medewerkers?

Zoals alle gemeentes willen we onze co2-uitstoot
verminderen. We hebben geprobeerd een
windmolenpark aan te leggen, maar dit lukte
vooralsnog niet. Wel hebben we bijvoorbeeld al
onze openbare gebouwen voorzien van led-
verlichting, ook onze sportpleinen.
We zetten met onze gemeente ook in op een
duurzamere mobiliteit. We merken dat mobiliteit
voor vele gemeentes een groot vraagteken blijft.
Daarom heeft onze gemeente ervoor gekozen een
budget te voorzien om leasefietsen aan te bieden
aan het personeel van gemeente Merchtem . We
willen onze medewerkers op de fiets krijgen in
plaats van in de wagen.

Waarom kozen jullie voor Cyclobility als
fietslease partner?

Toen we op zoek waren naar een fietslease partner
hebben we allerlei fietsen getest van verschillende
leasemaatschappijen. Ik herinner me het nog goed,
alle testfietsen stonden hier geparkeerd in de
garage. Iedereen was het unaniem eens over de
kwaliteit van de fietsen van Cyclobility . Deze stak
er torenhoog bovenuit…

Wat is jouw visie over een duurzame
mobiliteit?

We kunnen er niet omheen, duurzaamheid is heel
belangrijk. Mensen die hier werken wonen bijna
allemaal in de streek. Ze hoeven zich dus niet zo
ver te verplaatsen. En toch komen er nog steeds te
veel mensen met de wagen! Door fietsleasing aan
te bieden verkleinen we die stap. 

Medewerkers kunnen voor een klein bedrag een
heel kwalitatieve elektrische fiets leasen. Om onze
gemeente nog aantrekkelijker te maken voor
fietsers zijn alle straten in het centrum zone 30. We
breiden ook de fietssnelwegen en fietsstraten uit.
De fietsstraten waren in het begin van de
legislatuur erg abstract. Nu weten de mensen
perfect wat een fietsstraat is, en blijven de auto’s
achter de fietsers. Deze aanpassing verliep erg vlot!

" Iedereen was  het  unaniem
eens over  de  kwal i te i t  van
de f ietsen van Cyclobi l i ty .
Deze stak  er  torenhoog
bovenuit . "  -  Maarten Mast

GELEASDE FIETSEN
DOOR GEMEENTE

MERCHTEM
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https://cyclobility.keplerstein.dev/nl/fietslease
https://www.merchtem.be/
https://cyclobility.keplerstein.dev/nl/
https://cyclobility.keplerstein.dev/nl/
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Welke meerwaarde biedt fietsleasing voor de
gemeente en voor de medewerkers?

Voor een erg kleine inhouding op hun nettoloon
kunnen medewerkers een kwalitatieve elektrische
fietsen leasen . Deze fietsen gebruiken ze voor hun
woon-werkverkeer, maar ook privé. We hebben
bijvoorbeeld een medewerker uit Aalst die bij mooi
weer telkens met een elektrische bakfiets naar
Merchtem komt. Hierdoor kan hij toch allerlei
zaken meenemen, en komt hij niet helemaal onder
het zweet toe. Deze fiets is een mooi alternatief
voor de wagen.

Door elektrische fietsen aan te bieden maak je het
toegankelijk voor iedereen. Ikzelf rij al lang
elektrisch. Vroeger vonden mensen dit een beetje
lachwekkend als ik hier toekwam op een
elektrische fiets. Nu is het algemeen aanvaard, en
beseffen de mensen ook de meerwaarde van een
elektrische fiets.

Naast de kwaliteit van de fietsen zijn wij ook heel
tevreden over het totaalpakket. Onze medewerkers
kunnen de fiets op zonder zorgen. Alles is inclusief
het leasepakket. Ik denk dan aan het halfjaarlijks
onderhoud, alle herstellingen door jullie mobiele
dienst of door een lokale fietsenmaker. Wanneer ze
een lekke band hebben kunnen ze beroep doen op
de VAB. Ook alle nodige verzekeringen… alles is
voorzien. Voor een klein beetje netto inhouding
hebben ze heel wat in de plaats.

"Wi j  ook heel  tevreden over
het  totaalpakket .  Onze
medewerkers  kunnen de f iets
op zonder  zorgen.  Al les  i s
inc lus ief  het  leasepakket .  Ik
denk dan aan het
hal f jaar l i jks  onderhoud,  a l le
herstel l ingen door  ju l l ie
mobiele  d ienst  of  door  een
lokale  f ietsenmaker ."  
-  Maarten Mast

Zouden jullie andere openbare diensten
aanraden een fietsleaseprogramma op te
starten?

Zeker en vast. Ik zou het iedereen aanraden, en wil
gerust mijn diensten aanbieden!

Fietsleasing met Cyclobility
Een fiets leasen bij Cyclobility is zeer
eenvoudig: ons team biedt werkgevers en
werknemers een totaalpakket aan. Een
fietslease is voor uw bedrijf een grote stap in
de juiste richting.

Beslist u samen te werken met Cyclobility?
Dan komen wij eerstdaags een presentatie
geven aan medewerkers die geïnteresseerd
zijn in fietsleasing. Na een periode van een
tweetal weken, waarin de werknemer kan
nadenken of hij/zij wil instappen in ons
leasing programma, organiseren wij een
testevent op uw bedrijfsterrein. Alle fietsen
kunnen er getest - en ongetwijfeld ook
goedgekeurd, worden.

Per bedrijf creëren we een unieke webshop
waar de fietslease bedragen onmiddellijk
zichtbaar zijn. Een webpagina op maat,
waardoor de werkgever alles snel en efficiënt
kan opvolgen.

Interesse? 

E-mail: info@cyclobility.be 
Telefoon: 055 60 66 97

https://cyclobility.keplerstein.dev/nl/elektrische-fiets-leasen

